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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕСТНО САМОУПРАВЛЕНИЕ  

И НОРМАТИВНА УРЕДБА 

 

ПРОТОКОЛ № 2 

от заседанието на Постоянната комисия  

по местно самоуправление и нормативна уредба, 

 проведено на 13.03.2024 год. 

 
Днес, 13.03.2024 г., в зала 2, ет. 2, ул. „Московска“ № 33 се проведе заседание на 

ПК по местно самоуправление и нормативна уредба, което бе излъчено онлайн във 

Фейсбук (Facebook) страницата на СОС. Заседанието беше открито в 16:00 часа от г-н 

Иван Виделов – председател на Постоянна комисията по местно самоуправление и 

нормативна уредба. При направената проверка на кворума беше установено, че 

присъстват 5 общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

От заседанието отсъстват Марта Георгиева, Румен Александров, Георги Георгиев и 

Димитър Петров. 

С оглед наличието на кворум председателят подложи на гласуване проекта на 

предложения дневен ред.   

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
5 

За 5 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване на дневния ред: 

1. Иван Виделов за 

2. Георги Георгиев -- 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов за  

7. Димитър Петров -- 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

                      1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, http://www.sofiacouncil.bg 
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8. Румен Александров -- 

9. Деян Николов за 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

По т. 1 от дневния ред:   

Доклад с вх. № СОА24-ВК66-761/28.01.2024 год. относно съставяне и приемане на 

Сборен бюджет на Столична община за 2024г. 

 

Председателят даде думата на г-н Иван Василев – Заместник-кмет на СО, който с 

оглед проведеното представяне на бюджета пред съветниците пред комисиите, срещи и 

общественото обсъждане, предложи да се пристъпи към дискусия. В заседанието се 

включи г-н Р. Александров.  

Г-н Д. Данаилов постави въпрос защо очакваното постъпление от „битови 

отпадъци“ е минимално спрямо миналата година, постъпленията  от данък  от 

недвижими имоти са с 2,5 млн. повече спрямо 2023 год., след като данъкът и таксата се 

намират в корелация. Г-н Василев отговори, че тази година не се предвижда промяна 

нито в размера на данъка, нито на таксата. 

По време на обсъждането в заседанието се включи г-жа М. Георгиева и Д. Петров. 

Г-жа М. Георгиева попита защо бюджетът на ОП „Екоравновесие“ е занижен в 

сравнение с предишни години по отношение на капиталовите разходи, повече като се 

има предвид, че обектите на предприятието не отговарят на минимални изисквания. 

Информира комисията, че е изготвила становище до председателя на СОС и до  ПК по 

финанси и бюджет, отнасящо се до увеличение размера на такса „куче“. Акцентира на 

ниската събираемост на тази такса. Г-н Василев коментира, че едва ли правна комисия е 

подходяща за провеждане на дискусия по темата с кучетата. Добави, че бюджетът на 

„Екоравновесие“ се доближава до този на „Софийски зоопарк“, въпреки различното по 

значимост обществено въздействие на двете предприятия. 

С оглед липсата на повече въпроси и очаквани сериозни изменения в проекта за 

бюджет, съветниците отложиха гласуването на доклада. 

По т. 2 Председателят запозна комисията с постъпилата поща: годишен доклад с 

вх. № СОА24-ВК66-787-(1)/29.01.2024 год. от Председателя на Одитния комитет, писма 

рег. № СОА23-ВК66-1362-(11)/05.01.2024 год., с рег. № СОА23-ВК66-1362-

(10)/06.12.2023 год рег. № СОА24-ВК66-357/12.01.2024 год. от Л. Христова – Обществен 
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посредник на СО – предоставени за сведение на вниманието на съветниците; искане с вх. 

№ СОА24-НЦ62-241/28.02.2024 год. от НАСП и писмо с рег. № СОА23-КЦ01-

54275/27.09.2024 год. от Съюз на ландшафтните архитекти, които комисията ще изпрати 

към Председателя на СОС с искане за формиране на работан група, жалба с вх. № 

СОА24-ГР94-961/29.02.2024 год. от Ив. Петров. 

Г-н Ив. Петров (гражданин) беше изслушан от комисията, като след като беше 

изяснена  същността на оплакването му, беше информиран, че жалбата му ще бъде 

изпратена за проверка до „ЦГМ“ ЕАД и до ПК по транспорт и пътна безопасност. 

 

По т. Разни нямаше изказвания 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието.  

 

 

 

Изготвил: 

Десислава Милева, 

Гл. юрисконсулт 

 

 

Председател на ПК   /п/ 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Иван Виделов 

 

 

Зам.-председател на ПК           /отс./ 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Георги Георгиев 

 

 

Зам.-председател на ПК  /п/  

по МСНУ:   _____________________________ 

      Димитър Данаилов 

 


